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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kerül végre sor a székesfehérvári 
szennyvíziszap-tárolót érintő környezetvédelmi vizsgálatokra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hatósági  nyilatkozatok  alapján  ma  már  nem  vitatott  tény,  hogy  2017,  2018  és  2019-ben
mindösszesen  több,  mint  200  ezer  tonna  külföldről  származó  szennyvíziszapot  raktak  le
Székesfehérváron egy termelésen kívüli agyagbányában. Az ideszállított irgalmatlan mennyiségű,
vitatott összetételű és származású szennyvíziszap környezetre gyakorolt hatásáról Székesfehérvár
lakosságának  semmilyen  érdemi  információja  nincs.  A  szennyvíziszap-tároló  környezetében
100.000 ember él, akiknek joguk van tudni, hogy pontosan milyen összetételű hulladékot raktak le a
város szélén és ez mekkora szennyezést eredményezett.

A probléma súlyossága miatt kérdezem, mikor kerül végre sor a székesfehérvári szennyvíziszap-
tárolót  érintő  környezetvédelmi  vizsgálatokra?  Ha  az  állami  szervek  nem  folytatják  le  a
vizsgálatokat, megkapja-e a szükséges forrásokat Székesfehérvár azok lefolytatásához?

Tisztelettel várom válaszát.


